
 

交通事務委員會  
 

在 2019 年 12 月 20 日會議上通過有關  
"城巴有限公司 (香港島及過海巴士網絡專營權 )及  
新世界第一巴士服務有限公司的加價申請  "的議案  

 
就城巴有限公司及新世界第一巴士服務有限公司加價申請，本

會要求巴士公司調撥資源，加強巴士安全，盡快加裝安全帶等

安全措施，並研究採用更具防撞功能的物料作巴士車架，以保

障乘客、車長及其他道路駕駛者安全。  
 
 
動議人﹕林卓廷議員  
 
 

(Translation) 
 

Panel on Transport 
 

Motion on "Fare Increase Applications from Citybus Limited 
(Franchise for Hong Kong Island and Cross-Harbour Bus Network) 

and New World First Bus Services Limited" 
passed at the meeting on 20 December 2019 

 
Regarding the fare increase applications from Citybus Limited and New 
World First Bus Services Limited, this Panel calls on the bus companies to 
allocate resources to strengthen bus safety by implementing safety 
measures such as retrofitting seat belts as soon as possible, and to study the 
use of materials with higher impact resistance for constructing the body 
frame of buses with a view to protecting the safety of passengers, bus 
captains and other motorists. 
 
 
Moved by : Hon LAM Cheuk-ting 
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